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 Info fra administration og formand 

 
Ranglistenåle der gives til vinderne af årets ranglister, har hidtil været uddelt efter lidt forskellige 
opskrifter. I år er det blevet besluttet, at de uddeles ved de respektive mesterskaber i disciplinerne. 
I military går vi med at hædre ved holdmesterskabet i Skårup. Admin. koordinerer. 
 
Hesteeftersyn (tidligere udstyrskontrol) iværksættes nu i et nyt koncept, hvor det er TD’ere, der udfører 
eftersynet. Der har været afviklet 2 uddannelsesdage med Mette Uldahl, hvor et korps af B TD’ere er 
blevet klædt på til opgaven. 
 
Der er nedsat en arbejdsgruppe med forskellige interessenter, der skal arbejde på tiltag omkring 
hestevelfærd med baggrund i rapporten fra dyreetisk råd. Første møde afviklet tidligere i dag. 
 

 

 Offials rolle og ageren på stævnepladsen 

 
Behandlet på lukket møde 
 

 

 Stævner og cups 

 
-Status på St. Hestedag 
Trænere? 
DRF foretager en individuel vurdering, når der ansøges om en potentiel træner til en afvikling. Der kigges 
bla. på følgende kriterier: 
-Egen rideerfaring 
-Tidligere erfaring i undervisning 
-Pædagogik 
-Ageren og Code of Conduct 
 
Dommere til finale? 
I proces. 
 
-Box 4 Rent cup Finale? 
Skal vi bibeholde den i Haslev samtidig med mesterskab for kat. 2 og 3, og så lave en klasse i klassen? 
Der vil jo nok komme nogle ryttere i pony 80, qua deltagelse i DM. 
SUJ kontakter st.arrangør. 
Kan vi effektivisere på cuppen? Medtages til næste møde. 

 

 Officials – uddannelse  

 
Hvordan kommer vi videre, og hvad er vores næste prioriteter?  
Eksempelvis; Nye officials - få de nuværende ‘up to date’ - hesteeftersyn til stævner, osv. 
 
Fokus i første omgang: Få nuværende officials up to date på reglement mm. 
Nyhedsbrev udsendes. 
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 DM udbud 

 

Materiale skal hurtigst muligt sendes ud og med kort ansøgningfrist. Gerne endelig beslutning i august. 
Der laves en aftale for 3 år.  
Man skal som potentiel arrangør melde ind, hvad man ønsker at afvikle – det kan fx være et kombineret 
mesterskab for alle årgange, eller som for nuværende, hvor DM afvikles simultant med fx U18/U21. 
Admin søger for udsendelse. 

 

 Hvad gør vi?  

 
Ved ryttere der ikke går til lægen, når de er faldet af, eller rider videre i terræn, når de er udgået? 
 
Pt kommer der ingen indberetninger fra military officials.  
Vi prøver at indskærpe sanktioner/indberetninger i det kommende reglement. 

 

 Samarbejde mellem udvalg og elite 

 
Der er et fint professionelt fokus på military i eliteafdelingen fra både Anette og Kerstin. 
De har bl.a. strammet op på mesterskabsdeltagelsen (jf. nyhed).  
Giver det værdi at invitere Annette og Kerstin med til næste møde for fremtidig integration. Fx for at sikre, 
at rytterne ikke bliver kastet ud i noget, de ikke er klar til, når de skal ride internationalt. 
Det er svært at være militaryrytter, der gerne vil forsøge sig med at ride internationalt, og måske vi kan 
hjælpe med en lille guide el.lign. til rytterne. 
 

 

 Stempelure 

 
Kan man undvære dem? Er der alternativer? 
Kan vi lave en beskrivelse/guide til måden, hvorpå der skal tages tid. 
Sanne kigger på en tekst/et oplæg. 

 

 Eventuelt 

 
Terrænbanebyggerguide – udsendes med nyhedsbrev og uploades på HP. 
 
Ishøj, stævneafvikling.  
Kolliderer det med Sønderskov ugen før? 
Det er kun CNC100, vi tror, kan blive en udfordring, så vi spørger Sønderskov, om de har indvendinger. 
 
Banedesignere har det med at lave helt samme bane/linjeføring i alle klasser fra 60 til 100. 
Det er skidt for sværhedsgraden. Vi formoder, det er fordi, banedesignerne ikke ved, hvordan banerne 
bedst skal bygges. 
Jan prøver at lave en one-pager med tips til banebygning/design ved militarystævner, der kan deles med 
de hyrede banedesignere, så de er hjulpet på vej.  
 
Næste møde: Online slut juli fx med afklaring af DM. 
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